
日期  ：  二零二四年二月二十七日 (星期二 )  

Date ： 27 February 2024 (Tuesday) 

 

時間  ：下午二時三十分  

Time ：  2:30 p.m. 

 

地點  ：  沙田民政事務處 4 4 1 會議室  

Venue ： Sha Tin District Office Conference Room 441 

 

沙田區議會 Sha Tin District Council 

地區設施及工程委員會 District Facilities and Works Committee 

 

會議通告 Notice of Meeting 

 

1 .   搬遷沙田污水處理廠往岩洞計劃—工程進度匯報  

Relocation of Sha Tin Sewage Treatment Works to Caverns – Progress Report 

  

2 .   康樂及文化事務署沙田區康體設施管理匯報 (二零二三年第三季至二零二四年第一季 )  

Report by the Leisure and Cultural Services Department on Management of Recreation and Sports Facilities in Sha Tin District 

(3rd Quarter of 2023 to 1st Quarter of 2024) 

  

3 .   健體設施匯報 (二零二三年九月至二零二四年一月 )  

Report on the Fitness Equipment (September 2023 to January 2024) 

  

4 .   沙田區社區會堂管理報告 (二零二三年七月至十二月 )  

Report on the Management of Community Halls in Sha Tin District (July to December 2023) 

  

 



5 .   沙田區地區小型工程項目概況  

Overview of District Minor Works Projects in Sha Tin District 

  

  

 


